
Військові кафедри повинні виховувати офіцерів, а не відмазувати від армії! - Сергій Пархоменко

   

«Військові кафедри повинні виховувати офіцерів , а не бути прихистком  для тих,
хто хоче «відкосити» від служби в армії», - про це заявив член Національного
комітету громадянської кампанії «Молодіжна варта» Сергій Пархоменко в інтерв’ю 
національному радіо.

      

   «Через те, що випускники українських «вишів» після закінчення навчання не
звільняються від обов’язку йти служити до збройних сил, на військову кафедру
вступають в основному для того, аби уникнути строкової служби. Тому військовим
кафедрам вигідно набирати побільше людей на платній основі й не задумуватися про
якість навчання та виховання у таких студентів почуття патріотизму та відчуття
обов’язку, які повинні бути властиві кожному офіцеру».

  

   «Молодіжна варта» виступає за те, щоб випускники ВНЗ звільнялися від обов’язку йти
на строкову армійську службу. Тоді на військові кафедри буду вступати ті, хто свідомо
хоче мати військову професію і дорожить офіцерським званням», - підсумовує член НК
«Молодіжна варта».
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